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Από το υπ’ αριθ. 18/2000 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 442/2000 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση δωρεάν παραχώρησης της χρήσης 
Δημοτικών γραφείων στο Γ.Ν.Ν. Βέροιας  για τη 
στέγαση και λειτουργία του Κέντρου 
Οικογενειακού Προγραμματισμού. 

 
       Σήμερα 9 Οκτωβρίου του έτους 2000 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55, ύστερα από την με 
ημερομηνία 5-10-2000 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα 28  μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Α. Κεσίδης -------- 
2. Ι. Κουρουζίδης Β. Γιαννουλάκης  
3. Δ. Ταχματζίδης Ε. Σοφιανίδης  
4. Μ. Γαβρίδης Ε. Λευκοπούλου  
5. Κ. Πουλασουχίδης Γ. Μανακούλης  
6. K. Aσλάνογλου    
7. Α. Δελαβερίδης   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Δ.  Πέτκος   Πάρεδροι 
9. Κ. Κόλβατζης   Χ. Μουτσιόπουλος 

10. Ε.  Λελεκάκης    
11. Κ. Γκαβαϊσές    
12. Κ.  Βαφείδης    
13. Γ. Ουρσουζίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 442/2000 

απόφασης προσήλθε η κα Μ. Τσαμήτρου.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 443/2000 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Π. Αγαθαγγελίδης και προσήλθε κατά τη 
συζήτηση της υπ’ αριθ. 447/2000 απόφασης.  
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 455/2000 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Λ. Τσαβδαρίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. 
Ποτουρίδης, Μ. Γαβρίδης, Κ. Κόλβατζης, Ν. Χαμαλής, Σ.  

14. Ν. Χαμαλής 
15. Σ. Γεωργιάδης 
16. Ι.  Τριανταφυλλίδης 
17. Π. Πιτούλιας 
18. M. Σουμελίδης 
19. Α. Ταραλάς 
20. Χ.  Σκουμπόπουλος Παναγιωτίδης, Θ. Σιδηρόπουλος. 

4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 456/2000 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Γ. Ουρσουζίδης, Χ. Γεωργιάδης, Π. 
Αγαθαγγελίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 457/2000 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Π. Αγαθαγγελίδης και αποχώρησε ο κ. Ι. 
Ακριβόπουλος.  
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 459/2000 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Δ. Ταχματζίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 460/2000 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Π. Αγαθαγγελίδης. 

21. Χ. Γεωργιάδης 
22. Σ.  Παναγιωτίδης 
23. Λ. Τσαβδαρίδης 
24. Θ.  Σιδηρόπουλος 
25. Ι. Ακριβόπουλος 
26. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 
27. Ε. Κουκουρδής 
28. Π. Αγαθαγγελίδης 

 



 Στη συνέχεια αφού συναίνεσε ο Δήμαρχος και δέχθηκε το συμβούλιο να 
συζητήσει και αποφασίσει για το παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην 
ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε ως κατεπείγον ο πρόεδρος εισηγούμενος το 
θέμα έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 9-10-2000 εισηγητικό σημείωμα του 
Δημάρχου, που έχει ως εξής: 
 Σας γνωρίζουμε ότι με την αριθ. 396/2000 απόφαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου έγινε ανάκληση της υπ΄αριθ. 168/1999 απόφασης του Δημοτικού 
Συμβουλίου Βεροίας για δωρεά παραχώρηση της χρήσης του αριθ.  (38) 
καταστήματος της Δημοτικής Αγοράς στο Γενικό Νομαρχιακό Νοσοκομείο Βεροίας 
για τη στέγαση και λειτουργία του κέντρου  οικογενειακού προγραμματισμού, διότι 
το συγκεκριμένο κατάστημα πρόκειται μαζί μ΄άλλα επτά καταστήματα ν' εκμισθωθεί 
στον ΕΛΓΑ. 
 Με την ίδια απόφαση συμφωνεί να μεταστεγασθεί σ΄ένα  από τα κενά 
καταστήματα που διαθέτει ο Δήμο μας και δεσμεύεται για την μεταφορά του 
εξοπλισμού του από το εργατοτεχνικό προσωπικό του. 
 Με το από 9-10-2000 έγγραφό του το Γενικό Νομαρχιακό Νοσοκομείο 
Βεροίας μας ενημερώνει ότι δέχεται τη  μεταστέγαση του Οικογενειακού 
Προγραμματισμού  για τα γραφεία, που βρίσκονται επί της οδού Περικλέους, στους 
χώρους Β και Α1 του 2ου ορόφου, αφού πρώτα γίνουν οι απαραίτητες 
μικροδιαρρυθμίσεις. 
 Α)Σύμφωνα με το άρθρο 247 του ΠΔ 410/95 (Δ.Κ.Κ.) με απόφαση του 
Δημοτικού Συμβουλίου επιτρέπεται να παραχωρείται δωρεάν η χρήση Δημοτικών ή 
Κοινοτικών ακινήτων στο Δημόσιο ή σε νομικά πρόσωπα δημοσίου δικαίου, για την 
αντιμετώπιση έκτακτης και επείγουσας ανάγκης. Η παραχώρηση ανακαλείται με 
όμοια απόφαση, εφόσον οι λόγοι που την είχαν υπαγορεύσει έχουν εκλείψει. 
 Β)Επίσης με την ίδια διαδικασία  επιτρέπεται να παραχωρείται δωρεάν η 
χρήση ακινήτων σε άλλα νομικά πρόσωπα, που ασκούν αποκλειστικά και μόνον 
δραστηριότητα που είναι κοινωφελής ή προάγει τα τοπικά συμφέροντα. 
 Μετά τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό  Συμβούλιο ν΄αποφασίσει 
σχετικά. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Σκουμπόπουλος : α)Το έγγραφο του ΓΝΝΒ τι λέει;  
 β)Πόσοι χώροι υπάρχουν  ακόμα αδιάθετοι στο κτίριο; 
 γ)Υπάρχει αίτηση από άλλον φορέα της πόλης  που να ζητάει χώρους σ΄αυτό 
το ακίνητο; 
 Δήμαρχος :Δεν γνωρίζω  αν υπάρχει άλλο αίτημα, εκτός του Λυκείου 
Ελληνίδων. Γνωρίζω ότι υπάρχει αίτηση από το Λύκειο Ελληνίδων, να την δει η 
υπηρεσία και να δούμε τι θέλουν. Αν θέλουν αποθηκευτικό χώρο υπάρχει. 
 Σκουμπόπουλος :1)Έχει τόσα λεφτά το νοσοκομείο που μπορεί να 
διαμορφώνει χώρους; 
 2)Γιατί δεν επέλεξαν αυτό το χώρο όταν τον είχαμε προτείνει; Προσωπικά 
εγώ τον είχα προτείνει από την αρχή. 
 3)Γιατί έρχεται επιλεκτικά αυτό το θέμα στο ΔΣ; Γιατί το Λύκειο Ελληνίδων 
δεν ήρθε θέμα; Εφόσον υπάρχουν αδιάθετοι και άλλοι χώροι  εκεί, συμφωνούμε να 
δοθεί στο  νοσοκομείο ο χώρος αυτός. Όχι όμως με δαπάνη του Δήμου. Έχει χρήματα 
το Γ.Ν.Ν.Β; 
 Πρόεδρος :Υπάρχει αίτηση του Λυκείου Ελληνίδων. Όταν έρθει στο φάκελο 
του ΔΣ, τότε θα είναι θέμα σε μία από τις επόμενες συνεδριάσεις του ΔΣ 

Γαβρίδης:Είμαι μέλος του ΔΣ του Γ.Ν.Ν.Β.  Είχε  εκτιμηθεί τότε, να πάμε 
στην  δημοτική αγορά. Επειδή όμως προέκυψαν αυτά που συζητήσαμε σε 



προηγούμενο ΔΣ, συμφωνήσαμε να πάμε στο χώρο της οδού Περικλέους, ο οποίος 
είναι κατάλληλος. 

Το ΓΝΝΒ έχει χρήματα, όταν πρόκειται για κοινωνικά έργα. Χρειάζονται 
μόνο ορισμένες μικρές διαρρυθμίσες στο χώρο αυτό. 

Ουρσουζίδης :Από την μία αναγνωρίζουμε ότι το νοσοκομείο έκανε κάποια 
δαπάνη προκειμένου να εγκατασταθεί στη δημοτική αγορά,  πράγμα που δεν έγινε, 
και από την άλλη δεν δέχεται ο Δήμος να βάλει τουλάχιστον τα στοιχειώδη 
μικροέξοδα τα οποία απαιτούνται για την εγκατάστασή του. 

Σκουμπόπουλος :1)Αυτά όταν θα χειρίζονται δικά τους χρήματα. 2)Ο Δήμος 
πρέπει να βοηθάει όσο μπορεί. Και ο Δήμος χρήματα των δημοτών χειρίζεται. 

Γαβρίδης :Εάν πρόκειται για 600 χιλ., το ΓΝΝΒ έχει τα χρήματα. Ο κ. 
Σκουμπόπουλος δεν ξέρει  τι θα πει οικογενειακός προγραμματισμός. 

Σκουμπόπουλος :Επί προσωπικού. Το τι ξέρω ή δεν ξέρω αποδεικνύεται 
καθημερινά στην αίθουσα και στην πόλη αυτή. Προστατέψτε τους Συμβούλους κε 
πρόεδρε. 

Πρόεδρος :Σας παρακαλώ κε Γαβρίδη. 
Ουρσουζίδης : Θα έπρεπε  να συμφωνήσει ο κ. Σκουμπόπουλος ότι πρέπει να 

μπουν κάποια χρήματα για την αποκατάσταση της δαπάνης που έγινε. Όλα χρήματά 
μας είναι. 

Δήμαρχος :Από την στιγμή που εγκρίνει το Διοικητικό Συμβούλιο του 
Νοσοκομείου τους συγκεκριμένους χώρους ως κατάλληλους, θα πρέπει να 
μεταφερθεί. Γιατί διαφωνούμε; Για τα χρήματα του φορολογούμενου. Αμφισβήτησε 
κανείς την ορθή διαχείριση των χρημάτων του ΓΝΝΒ; Εάν το νοικιάζαμε δεν θα το 
βάφαμε; Πόσο μάλλον να το παραχωρήσουμε για μία τόσο σημαντική κοινωνική 
χρήση. Προς  τι η διαφωνία; Η τεχνική υπηρεσία, με το μόνιμο προσωπικό του Δήμου 
θα βοηθήσει το νοσοκομείο, για να εγκατασταθεί εκεί ο οικογενειακός 
προγραμματισμός. 

Χαμαλής :Ξοδεύτηκαν άδικα ή όχι 500 χιλ. από το ΓΝΝΒ; 
Δήμαρχος :Εάν το ΓΝΝΒ ήθελε μόνιμη στέγη να νοίκιαζε. Δεν ξοδεύτηκαν. 

Αν ξοδεύτηκαν, γίνεται κι εσείς εισαγγελέας όπως πολλοί  γίνονται εδώ. Υπάρχουν 
δύο ζητήματα: 1)Όταν συμφωνεί το νοσοκομείο να  πάει εκεί, θα παραχωρήσουμε 
δωρεάν τη χρήση; 2)Θα βοηθήσουμε το νοσοκομείο, με τις υπηρεσίες του Δήμου, για 
την καλύτερη εγκατάσταση του οικογενειακού προγραμματισμού; 

Πρόεδρος :Συμφωνεί το σώμα με την πρόταση του Δημάρχου; 
Σύμβουλοι :Ναι. 
Το Δ.Σ. μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη : 

1.- Το από 9-10-2000 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Τις με αριθ. 168/99 και 396/2000 αποφάσεις του. 
3.- Το από 9-10-2000 έγγραφο του Γ.Ν.Ν. Βέροιας σύμφωνα με το οποίο μας 
ενημερώνει ότι δέχεται τη μεταστέγαση του Κ.Ο.Π. στα Δημοτικά καταστήματα που 
βρίσκονται επί της οδού Περικλέους στους χώρους Β και Α1 του 2ου ορόφου, αφού 
πρώτα γίνουν οι απαραίτητες μικροδιαρρυθμίσεις. 
4.- Ότι από την παραχώρηση της χρήσης του παραπάνω κατ/μος προάγονται τα 
τοπικά  συμφέροντα του Δήμου. 
5.- Τις διατάξεις του άρθρου 97, 106, 108, 119 και 247 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 

 
Αποφασίζει  Ομόφωνα 

 
 Α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 



Β) Εγκρίνει τη δωρεάν παραχώρηση της χρήσης των  υπ΄ αριθ. (Α1) & (Β) 
Δημοτικών γραφείων του 2ου ορόφου του κτιρίου που βρίσκεται επί της οδού 
Περικλέους & Μητροπόλεως, στο Γενικό Νομαρχιακό Νοσοκομείο Βέροιας για τη 
στέγαση και λειτουργία του Κέντρου Οικογενειακού Προγραμματισμού. 

Σε περίπτωση που εκλείψουν οι λόγοι της παραχώρησης η παρούσα απόφαση 
ανακαλείται. 
 Γ) Επαναβεβαιώνει τη διάθεσή του, όπως αυτή διατυπώνεται και με την υπ’ 
αριθ. 396/2000 απόφασή του, να βοηθήσει με τις αρμόδιες υπηρεσίες του στην ομαλή 
εγκατάσταση του παραπάνω Κέντρου. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    442/ 2000 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ.  Ταχματζίδης Σ. Παναγιωτίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Γαβρίδης Λ. Τσαβδαρίδης 

 Κ.  Πουλασουχίδης Θ. Σιδηρόπουλος 
 Α. Δελαβερίδης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Δ.  Πέτκος Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Κόλβατζης Ε. Κουκουρδής 
 Ε. Λελεκάκης Π.  Αγαθαγγελίδης 
 Κ. Γκαβαϊσές   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Κ. Βαφείδης   
 Γ. Ουρσουζίδης   
 Ν.  Χαμαλής   
 Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π.  Πιτούλιας   
 Μ. Σουμελίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  14-11-2000 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  
 


